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 כחו:נ

 עצה המוראש   –שמעון גואטה 
 יאהמל ראש המועצה  ) בתואר( וחבר   ס. –צחי חן  

 מליאה חבר    –שימי חזן 
 ליאהמחבר    –אריה יקוטי 

 חבר מליאה   -יואב כהן  
 ) נציג הילה(  מליאה היוצאחבר   –  מור תרזי 
 ג הילה( חבר מליאה הנכנס ) נצי  -יר  שחם תמ

 מליאה חבר  –אייל דרור  
 מליאה חברת    –קלרה תורג'מן 

 מליאהחבר  – דוד בן דוד 
 מליאה חבר  –דיויד גור  

 יאה מל חבר  –  חיוסי נ 
 

 נעדרו:
 מליאהחבר  –גולן אליהו  
 מליאה חבר   –ו  אבנר אליה

 מליאה חבר   –מאיר סויסה  
 מליאה חבר  –נה  דוד אוז

 מליאהחבר   –מורן דאודי  
   מליאה חבר  –אורי כהן  

 מליאה חבר   –פרוספר תורג'מן  
 אה מליחבר   –דוד אלבו  

 
 השתתפו:

 המועצה ל מנכ" –ד"ר יוחאי כמיסה  
 המועצהגזברית   –מזל כהן  

 מ"ש המועצה יוע  –עו"ד דן נחליאלי  
 ת מנכ"ל המועצה מזכיר –אילנה בן שטרית  

 ראש המועצה   ע. –ליאם יחיא  
 המועצה הדתית ראש   –בין  ניסים רו

 רבש"צים 
 גרנות הגליל   –שלי כהן  
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 סיכומים והחלטות 
 

 : דו"ח ראש המועצה .1

ש להתייחס  לנושא שכר הרבש"צים  בפתיחת דברי ראש המועצה שמעון ביק

ולתמוך במהלך     שמעון הדגיש את מחוייבותו להמשיךכחו בישיבת המליאה, נש

הרשות, אופי  ממשרד הביטחון והן מ בלים הן שמקאשר ישאיר על כנו את השכר 

  8, במשך   24/7נה לתושבים  השעון מתן מעהמלחמה דורש מכם עבודה סביב 

חד עם  תפיכם אך י ולנטל אשר אתם נושאים על כ חודשים אני עד לעבודתכם 

יעו כי  דב ובו הומשרד הביטחון , משהב"ט הוציאו מכת לטה היא שלזאת ההח

"שצים זכאים רק לתשלומים  הרשות ולפיכך הרב אין יותר שיפוי בגין תשלום

 . בגין ימי מילואים

הסביר לו  נכח בפגישה ואף  ראש המועצה שר הביטחון ביקר במושב אבן מנחם ,

 .  גיעה בשכר הרבש"ציםאת הפ 

יואב ציין כי נכון    ת הנושא לעומק.יואב כהן ביקש שהנהלת המועצה תבדוק א

 בלבד.  ₪ 4000עומדת על    ת שכורת החודשילהיום עבור עבודת רבש"צ המ



 

 

מציין כי מתחילת המלחמה היו בקשר עם חגית מגן מהשלטון  צה מנכ"ל המוע

שניהלה מול האוצר משא ומתן לשלם לרבש"צים מענק כפי ששולם   המקומי 

   דצמבר.  -אוקטובר בחודשים 

וביקש   כל נסיון שצלח וגם על אלה שלא יצלחועל  איתי טובלי ביקש לברך  

 עם מדור השכר.  פגישה   לקיים

כשתסתיים המלחמה  ת הנושא והיקף עבודה הרבש"צ השתנתה , מבקש לבדוק א

 שכר הרבש"צים יחזור לקדמותו. 

 פת לרבש"צים והרשות תיכנס לגרעון. יע שתהיה תוסצ אייל דרור ה

 יב שאסור לעשות צעד כזה. הש אלי ליעו"ד נח 

 צחי מבקש להוציא מכתב למשהב"ט ברוח הדברים.                   

טים והמורכבים שאנו וציין כי למרות ימי המלחמה הלא פשראש המועצה 

  לרכישת קרקעות בהרחבות הישובים, זאת למרות רים ישנה מגמה של ביקוש עוב

 . המצב יהיו ביטוליםבעקבות ש שחשבנו 

 .  975התקצוב לפי החלטת   מתווהישובים שנכנסו ל  4ישנם 

 , עבדון, אלקוש ומנות. בים הם: אבירים שו יה

 
 : 14/4/24 מיום  2/24 מליאה  פרוטוקול אישור .2

   14/4/24מיום   2/24החברים אישרו את פרוטוקול 
 

 :  19/6/24ליום  1.2024הצגת פרוטוקול ועדת ביקורת  .3

 את הדו"ח. לחברים   יגיו"ר ועדת ביקורת, יואב כהן הצ

, לאחר בדיקה נאמר  גרנות הגלילב   מקומיבועד   5בדו"ח הועלה נושא מינוי חבר 

 אינו חוקי. חמישי  שמינוי חבר   

  רינוי חבמ ברת הפנים של הרשות סוברים כי אין בעיה מבק עדה כולל חברי הו 

 , לא נמצאו כשלים בהליך המינוי. חמישי ועד  

שבועד  נכון לרגע זה הועד לא יכול לעשות שימוש בכספי התרומות בשל העובדה  

 חברים.  י מכהנים כרגע ארבעמקו המ

 

 



 

 

 

 ? 5 –רת מבקשת לדעת מי בודק את מינוי חבר הועד ה  ועדת הביקו

 סיבת הבדיקה? מה                                                 

א מפרקת את  אם יש בעיה מדוע המועצה ל  כן, חברי הועדה מבקשים לדעתכמו 

 הועד הנוכחי וממנה ועד ממונה?? 

 הן? לישוב את המגיע לו כאשר אין ועד מכ איך המועצה רוצה לתת  

 ראש המועצה יבדוק את נושא המינוי. 

 

 : 19/6/24ליום  1/24הצגת פרוטוקול ועדת הנחות  .4

 . הפרוטוקול הוצג לחברים, הפרוטוקול אושר

 

 :  19/6/24מיום  1/24הצגת פרוטוקול ועדת מחיקות  .5

 ר.וקול אושרוט קול הועדה הוצג לחברים , הפפרוטו

 

 : 31/3/24ליום  1אישור דו"ח כספי רבעוני  .6

 . ר, הדו"ח אושזבריתהג  ג ע"י הדו"ח הכספי הוצ

 

 : תב"רים לאישור .7

 התב"רים אושרו לפי רשימה מצ"ב 

 

  נציג מצפה הילה  ממליאת המועצה ומועדת ביקורת התפטרות החבר מור תרזי   .8

 : ומינוי החבר שחם תמיר כנציג הילה במליאת המועצה

  תפטרותו כחבר מליאת המועצה,החבר מור תרזי , נציג מצפה הילה הגיש את ה
 בהצלחה. מבקשים להודות לו על עשייה ומאחלים לו 

 חלים לו הצלחה. ציג מצפה הילה הנכנס ומא ת החבר שחם תמיר נאנו מברכים א
 

 רשמה: 
 אילנה בן שטרית 

 מזכירת מנכ"ל המועצה 
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 יכומים והחלטות: ס
 

 :  2024הצגת ואישור תקציב המועצה לשנת  .1
 

ישיבת  ימים טרם  10 סברים לעיונםוהה  החברים קיבלו את חוברת התקציב 
 המליאה. 

     הגזברית, ניתן דגש לתקני כח אדם  הוצג לחברים ע"י   2024נת התקציב לש              
   .לרבות תקציב חרבות ברזל 2023ם לעומת תקציב  ולשינויי             
      כמו כן הודגשו התקציבים המיוחדים שניתנו על ידי משרד הפנים לנושא החרום ,             
 ופת החרום. כניות העבודה של מחלקות המועצה בתקוהתקציב משקף את ת             

 
 נו תשובות ע"י הגזברית  ת החברים לגבי סעיפי התקציב והשינויים ניתלשאלו            
 והוסברו מקדמי התקציב לעומת שנה קודמת.            
 תיכון אזורי גליל מערבי לשנת תשפ"ד. תקציב המועצה כולל את תקציב            
   .₪ 174,556,570עומד ע"ס   2024תקציב הרשות לשנת            

 
 אושר  2024תקציב המועצה לשנת               

 
 :2025הצגת צו הארנונה לשנת  .2

 
חוק כפי  ועדת השרים לחקיקה דנה בהצעת    הסבירה לחברים  כיגזברית המועצה  

למדד השכר הציבורי  ביטול מרכיב ההצמדה ל  19/6/24יום  מ  שהגיש משה גפני 
   . את הארנונה למדד המחירים לצרכן להצמיד בטייס האוטומטי ו 

ותהיינה   , במידה להנחיותם  ג בהתאבקריאה טרומית וכרגע הצו מוצ העבר ההצעה 
 התאם. בדכנו חלטות שונות החברים יעוה
 

 צו הארנונה אושר בכפוף להחלטת משרד הפנים. 
 
 
 



 

 

   :הצגת תקציב ועדים והאצלת סמכויות .3
 

 סכום    יישוב

   תקציב  אין    אבירים

 330,106 מנחם אבן 

   תקציב  אין  אלקוש 

   תקציב  אין    גורן

 183,032   גיתה

 165,825   גרנות

   תקציב  אין    הילה

 77,338   הגליל  זיו

 126,813   זרעית 

   תקציב  אין  חוסן 

 560,000 יערה 

   תקציב  אין  לפידות 

   תקציב  אין    מנות

 649,059   מעונה

   תקציב  אין    מתת

 263,446 נטועה

   תקציב  אין    עבדון 

   תקציב  אין    יעקב עין 

 317,913 פקיעין 

   תקציב  אין    צוריאל 

   תקציב  אין    שומרה

 277,360   שתולה 

      
 הרשימה הנ"ל בנושאים הבאים:   סמכויות עפ"י האצלת  מאשרת  המועצה    
 

 ועד מקומי עפ"י אישור משרד הפנים ובכפוף לצן המיסים.   יגביית מיס .1

 טיפול בגינון ואיכה"ס.  .2

 טיפול בחשמל תאורת רחובות   .3

 פעילות תרבות   .4

 . 2024המועצה מאשרת את תקציב הועדים הנ"ל ) מצ"ב טבלה( לשנת 
 

 ועד שלא הגיש תקציב , המועצה לא תוכל לתקצב אותו ולהשתתף בפעולות הועד.
 

 רשמה:
 אילנה בן שטרית 

 מזכירת מנכ"ל  



 

 

 
 


